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Zapytanie 

Szanowna Pani Prezydent,
W okresie kampanii wyborczej, kiedy ubiegała się pani o urząd prezydenta miasta Gliwice, złożyła
Pani kilkadziesiąt obietnic – jako radni utrzymujący stałą więź z mieszkańcami często jesteśmy
przez nich pytani o pani wiarygodność i realizację pani programu wyborczego. Jedną z złożonych
przez  panią  obietnic  jest:  „Wesprzemy  gliwickich  sportowców. We  współpracy  z  klubami
sportowymi zmodyfikujemy system finansowania sportu dzieci i młodzieży. Będziemy też wspierać
najzdolniejszych  młodych  sportowców.  Umożliwimy  im  udział  w  wydarzeniach
międzynarodowych, nawiązując do tradycji gliwickich olimpijczyków. ”

W związku ze złożoną obietnicą zwracamy się z prośbą o informację:

1. Czy zostało udzielone już wsparcie gliwickim sportowcom? Jeżeli tak – w jakiej formie, z jakimi
klubami podjęto współpracę, z którymi nie współpracowano przed objęciem przez Panią urzędu?
2.  Ilu  gliwickim  sportowcom  udzielono  wsparcia,  które  umożliwiło  udział  w  wydarzeniach
międzynarodowych?

Prosimy o precyzyjne i wyczerpujące udzielenie odpowiedzi na nasze pytania z uwzględnieniem
okresu Pani urzędowania. 
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